
 

 

申請流程 

 

本校全年都會派發申請表格，家長可親臨或於網上下載入學申請表格（不設時限及限額派 

發），填寫表格後可親臨或郵遞至本校。N1 及 K1 班面見日期約為每年 11 月。詳情如下： 

 

2022-2023 年度 K1 幼兒收生容額 約 11名 

2022-2023 年度 N1 幼兒收生容額 約 20名 

 

第一輪收生程序 

2021年 10 月 8 日(五)前 發信通知新生面見 

2021年 10月16 日(六) 網上課程簡介會 

2021 年 11 月 視像面見 

2021 年 11 月 19 日(五)前 電郵通知取錄結果 

2022 年 1 月6日(四) -8 日(六) (K1)幼稚園統一註冊日 

本校將另行安排 K2 及 K3 插班生的面試及註冊日期

第二輪收生程序 

按需要決定是否進行，於完成第一輪收生後，如尚有學位空缺，本校將個別邀請申請人

參與第二輪收生程序，有關安排將另行公佈。如第一輪面試後學額已滿，則不會啟動第

二輪收生安排。 

 

 

 

中文版 



 
 

Application Schedules 
 

Our School distributes application forms for the whole year.    Parent can download from the school 

website or obtain from school in person (no time and quota limit). Parents can submit the 

application form in person or by post (together with the document required-including Identity 

document). N1 and K1 interview day will be held on Nov 2021, details as follows: 

 
 

2022—2023 K1 places: about 11 children 

2022—2023 N1 places: about 20 children 
 

The first round of admission procedures 

Before October 8, 2021 Inform Child’s Interview Day by mail 

October 16, 2021 (Sat) Online Curriculum Briefing Day 

November 2021 Online interview 

Before November 19, 2021 Inform results to parents by email 

 January 6-8, 2022  (K1) Centralized Registration Dates 

 
K2 and K3 applicants will be arranged another day. 

 
The second round of admission procedures 

If school places still available after the 1st round interview, we will individually invite applicants 

to participate in the second round of admission procedures. If not, 2nd round interview will be 

cancelled accordingly. 

 
 
 

 

English version 


